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ZPRÁVY Z OBCE

VEŘEJNÁ ZASEDÁNÍ
ZASTUPITELSTVA OBCE
Konají se vždy druhou středu v měsíci od 18:00 hodin 
střídavě ve všech třech obcích.

Rozpis únor – duben 2010:
� 10.2.2010 – Kozohlody, klubovna SDH

� 10.3.2010 – Přibyslavice, sál místního pohostinství

� 14.4.2010 – Vlkaneč, zasedací místnost OÚ

POPLATKY
Obecní úřad ve Vlkanči upozorňuje občany, že probíhá vybírání poplatků 
za odvoz komunálního odpadu (popelnic). Sazba poplatků pro občany s 
trvalým pobytem je 500,- Kč/osobu. Sazba poplatku pro fyzickou oso-
bu, která má ve vlastnictví stavbu určenou nebo sloužící k individuální 
rekreaci, ve které není hlášena k trvalému pobytu žádná fyzická osoba, 
činí 500,- Kč/objekt. Poplatek je splatný do konce března 2010.
Dále se na OÚ vybírají poplatky ze psů. Za jednoho psa je stanoven poplatek 
ve výši 100,- Kč/rok, za druhého a každého dalšího psa poplatek ve výši 
200,- Kč/rok. Poplatek je splatný do 15.2. 2010.

Opět se o první adventní neděli 
rozsvítily v našich obcích vánoční 
stromy. Ve Vlkanči je tato tradice 
již pětiletá. Stromeček zazářil v 
16:30 hodin na návsi za účasti 

ADVENT ZAČAL ROZSVÍCENÍM VÁNOČNÍCH STROMŮ
mnoha přihlížejících. Pan farář 
navodil svým slovem tu správ-
nou adventní atmosféru, nne-
chybělo ani vánoční vystoupení 
místních dětí, které zajistila paní 
Horáková. Starosta všem po-
přál krásné a pohodové vánoční 
svátky a hodně zdraví do nového 
roku. 
Po skončení se pár lidí přesunulo 
do Kozohlod, kde rozsvícení tepr-
ve začínalo. O ozdobený strome-
ček, se stejně jako loni, postarali 
členové SDH Kozohlody a připra-
vili i celý program, který uváděl p. 
Jaroslav Červinka. V programu 
vystoupili: p. Petr Tobek, farář 
místní farnosti, členové orches-
tru čáslavské hudební školy, 
místní hasiči, kozohlodské děti a 
starosta  OÚ p. Stanislav Pavlas. 

Během slavnostního rozsvícení 
stromečku byla podávána teplá 
medovina, koláče a perníčky za 
zvuku vánočních koled. Na závěr 
zazněla známá vánoční píseň 
„Vánoce, Vánoce, přicházejí“ v 

podání všech zúčastněných.
I v Přibyslavicích se ten den roz-
zářil vánoční stromeček, posta-
rali se o to přibyslavičtí hasiči. 

(Bohumila Semrádová,
Kozohlody)

29. listopadu na všechny dýchla 
vánoční atmosféra

Občané si mohou kdykoli v pracovní dny v úřední hodiny 
vyžádat na obecním úřadu ve Vlkanči tyto výpisy:

�  z rejstříku trestů 
 50,-Kč/výpis

�  z katastru nemovitostí 
 1. str.100,-Kč/ každá další 50,-Kč

�  z obchodního rejstříku 
 1. str.100,-Kč/ každá další 50,-Kč

�  z živnostenského rejstříku 
 1. str.100,-Kč/ každá další 50,-Kč

�  zjišťování počtu bodů pro řidiče 
 100,-Kč/výpis

Naše obec během celého roku umožňuje místním občanům od-
kup palivového dřeva z obecních lesů. Kdo má zájem o dřevo, 
požádá starostu a je zapsán do pořadníku. Postupně jsou vyřizo-
vány jednotlivé poptávky podle toho, v jakém pořadí jsou občané 
zapsáni a kde je třeba těžit, popř. čistit les. Ceny se odvíjí od způ-
sobu těžby. Na 13. schůzi zastupitelstva obce Vlkaneč, konané 
dne 9.12.2009, zastupitelstvo odsouhlasilo zdražení palivového 
dřeva. Nové ceny jsou platné od data schválení.

Nové ceny:   
400,-Kč/m3 – natěžené dřevo
100,-Kč/m3 – samovýroba v přístupných místech
60,-Kč/m3 – samovýroba v nepřístupných místech
Staré ceny:  
300,-Kč/m3 – natěžené dřevo
60,-Kč/m3  – samovýroba v přístupných místech
30,-Kč/m3 – samovýroba v nepřístupných místech

SLUŽBA  CZECH – POINT
NA OBECNÍM ÚŘADU

ZDRAŽENÍ PALIVOVÉHO DŘEVA Z OBECNÍCH LESŮ

Mladí hudebníci pohladili všechny po duši
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USNESENÍ ZASTUPITELSTVA OBCE

Obec Vlkaneč vyzývá vlastníky
-  kříže na pozemku KN p.č. 852/2 
 v k.ú. Vlkaneč – před kostelem
-  kříže na pozemku KN p.č. 592/1 
 v k.ú. Přibyslavice – na návsi u hospody
-  kříže na pozemku KN p.č. 793 
 v k.ú. Přibyslavice – směrem na Kocandu
-  kříže na pozemku KN p.č. 447/4 
 v k.ú. Kozohlody – v obci na rozcestí
-  pomníku padlých na pozemku KN 592/1 
 v k.ú. Přibyslavice – na návsi u hospody

V té to rubrice budeme pravidelně předkládat usnesení ze zastupitelstev obce. Z důvodu obsáhlosti, budou umístěny pouze odstav-
ce – Zastupitelstvo obce ukládá. Kompletní zápisy ze zastupitelstev jsou k dispozici buď na obecním úřadu nebo na internetových 
stránkách obce.

Usnesení z 11. schůze ZO Vlkaneč konané dne 14.10.2009 ve Vlkanči
Přítomni: Janáček Zdeněk, Klaus Josef, Löwy Radek, Pavlas Stanislav, Pavlas Václav, Semrádová Bohumila, Volenec Jiří (přišel v 
18:15), Zelená Marie 
Omluveni: Novák Oldřich, Löwy Radek
Ověřovatelé zápisu: Janáček Zdeněk, Klaus Josef
Přítomní občané: 7

Zastupitelstvo obce ukládá:
- Zveřejnit záměr obce o prodeji části pozemku par.č.592/13, jedná se o cca 72m2.
- Provést inventarizaci obecního majetku k 31.12.2009.
- Zveřejnit záměr obce o prodeji 8 kovových expanzních nádrží.
- Zveřejnit záměr obce o prodeji obecních pozemků par.č.846, 848/1, 848/2, 848/3, 849 a 851/1 v k.ú.Kozohlody.
- Zveřejnění informací o podmínkách pro uzavření smlouvy o dodávce vody a odvádění odpadních vod.
- Zpracovat konečné znění návštěvního a provozního řádu veřejného dětského hřiště.

Usnesení z 12. schůze ZO Vlkaneč konané dne 11.11.2009 v Kozohlodech
Přítomni: Janáček Zdeněk, Klaus Josef, Löwy Radek, Pavlas Stanislav, Novák Oldřich, Semrádová Bohumila, Volenec Jiří, Zelená Marie 
Omluveni: Pavlas Václav 
Ověřovatelé zápisu: Novák Oldřich, Volenec Jiří
Přítomní občané: 23

Zastupitelstvo obce ukládá:
- Uzavřít smlouvu o prodeji obecního pozemku par.č.592/13 (72m2) v k.ú. Přibyslavice manželům Mrázkovým za cenu obvyklou v 
naší obci tj. 50,-Kč/m2.
- Prodat 1ks kovové nádrže panu P. a 3ks kovových nádrží panu M. za cenu 1000,-Kč/ks.
- Jednat s panem S. o ceně pozemků par.č.846, 848/1, 848/2, 848/3, 849 a 851/1 (cca1,1ha) v k.ú. Kozohlody.
- Zveřejnit provozní a návštěvní řád veřejného dětského hřiště ve Vlkanči přímo na dětském hřišti a na internetových stránkách obce.
- Provést změny v evidenci majetku dle protokolu 
- Zveřejnit záměr pronajmout  obecní pozemky par.č.1197 v k.ú. Vlkaneč - orná půda o výměře 11.219 m2.
- Zveřejnit výzvu vlastníků křížů a sousoší.
- Dřevo napadené kůrovcem dát pořezat na latě, uskladnit jej a do budoucna využít na opravu střechy kostela ve Vlkanči.
- Odsunutí bodu o zdražení palivového dřeva z obecních lesů do příštího zastupitelstva.
- Podat žádost o dotaci ze životního prostředí (2 400 000,-Kč) na dokončení kanalizace a z POV na úroky z úvěru.
- Zveřejnit informace o finanční pomoci občanům společnosti Kooperativa.
- Prověřit, zda ZD Vysočina odčerpává cisternami vodu z Dolního rybníka v Kozohlodech a vyzvat je, aby tak nečinili.

Usnesení ze 13. schůze ZO Vlkaneč konané dne 9.12.2009 ve Vlkanči
Přítomni: Janáček Zdeněk, Klaus Josef, Löwy Radek, Pavlas Stanislav, Pavlas Václav , Novák Oldřich, Volenec Jiří, Zelená Marie, 
(Semrádová Bohumila přišla v 18:15)
Ověřovatelé zápisu: Klaus Josef,  Pavlas Václav
Přítomní občané: 6

Zastupitelstvo obce ukládá:
- Uzavřít smlouvu o pronájem obecního pozemku par.č.1197 v k.ú.Vlkaneč ZD Vysočina na 7 let za 933,-Kč/rok 
- Vyrozumět Pozemkový úřad Kutná Hora se souhlasným stanoviskem úpravy hranic katastrů 
- Uzavření smlouvy o prodeji hlavního řadu plynu za MŠ s VČP, cena 240.500,-Kč 
- Přesunutí žádosti TJ Sokol Vlkaneč o finanční příspěvek na rekonstrukci vnitřních rozvodů vody  ve sportovních kabinách do 
příštího zastupitelstva
- Zveřejnit článek o bezhlučné neděli ve zpravodaji 

aby se v termínu do šesti měsíců od vyvěšení této výzvy dostavili 
na Obecní úřad ve Vlkanči a doložili vlastnictví těchto objektů.
Pokud vlastník křížů a sousoší ve stanoveném termínu nedoloží 
vlastnictví k výše uvedeným objektům, bude Obec Vlkaneč po-
stupovat v souladu s & 135 zákona č.40/1964 Sb., občanský 
zákoník, ve znění pozdějších předpisů.

Oficielně byla tato výzva vyvěšena na úředních deskách obce 
Vlkaneč dne 12.11.2009

 

VÝZVA PRO VLASTNÍKY KŘÍŽŮ A SOUSOŠÍ
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Usnesení ze 14. mimořádné schůze 
ZO Vlkaneč konané dne 16.12.2009 ve Vlkanči
Přítomni: Janáček Zdeněk, Klaus Josef, Löwy Radek, Pavlas 
Stanislav, Pavlas Václav , Novák Oldřich, Semrádová Bohumila, 
Volenec Jiří, Zelená Marie, 
Ověřovatelé zápisu: Zelená Marie, Janáček Zdeněk
Přítomní občané: 0
Zastupitelstvo obce ukládá:
- Vést i nadále účetnictví příspěvkové organizace Základní ško-
la a Mateřská škola Vlkaneč ve zjednodušeném rozsahu
- Provést rozpočtovou změnu č.8/2009 v účetnictví obce

(Bohumila Semrádová, Kozohlody) 

daňové příjmy 5.226.000,--
poplatky 355.000,--
dotace 60.000,--
Neinvestiční příspěvek na provoz  2.000,--
nájmy polí 40.000,--
prodej dřeva, nájem lesních pozemků LD 380.000,--
příspěvky na pitnou vodu 414.800,--
nájem rybníky 3.350,--
hlášení rozhlasem 600,--
nájem z bytů 15.000,--
nájem z nebytových prostor 19.510,--
nájem lešení a pozemků, prodej stavebních pozemků 745.250,--
tříděný odpad, dar skládka, prodej pytlů 81.150,--
místní správa 100,--
úroky 10.000,-
celkem příjmy 7.352.760,--
z toho 
daňové příjmy 5.581.000,--
nedaňové příjmy 553.960,--
kapitálové příjmy 1.155.800,--
přijaté dotace 62.000,--

lesní hospodářství 289.500,--
pozemní komunikace 100.000,--
silniční doprava  - dop. obslužnost 80.000,--
pitná voda                     0,--            
odvádění a čištění odpadních vod 2.737.000,--
Školství 747.000,--
Kultura 21.000,--
místní rozhlas 3.000,--
zpravodaj obce 10.000,--
ostatní činnosti v záležit. kultury 34.500,--
Využití volného času dětí 2.400,--
bytové a nebytové hospodářství 32.100,--
veřejné osvětlení 110.000,--
pohřebnictví                                 17.700,-
výstavba a údržba inženýr. sítí 20.000,--
komunální rozvoj  99.000,--
nakládání s odpady 578.000,--
ochrana přírody a krajiny 333.000,--
požární ochrana 46.500,--
zastupitelské orgány 923.100,--
vnitřní správa 627.700,--
poplatky z účtů 12.000,--
pojištění majetku obce 18.000,--
příspěvek SMS 2.000,--
celkem výdaje 6.843.500,--
z toho 
běžné výdaje 4.364.500,--
kapitálové výdaje 2.479.000,--

zapojení zůstatku účtu z 2009 973.630,--
Dočerpání úvěru č. 2 160.000,--
splátka úvěru na plyn -162.000,--
splátka úvěru na kanalizaci 1. -432.000,--
Splátka úvěru na kanal. vodu 2. -189.140,--
splátka NFV na vodu -829.600,--
splátka jistiny skládka -30.150,--
celkem financování -509.260,--

ROZPOČET OBCE PRO ROK 2010
Příjmy

Výdaje

Financování

Milí čtenáři, vážení občané,
Poprvé v novém roce se setkáváme u našeho oblíbeného zpra-
vodaje. V uplynulých třech měsících od nás dostali tito spoluob-
čané písemné blahopřání k životnímu jubileu:p. Bězděková J., 
p.Čerencl J.,p. Oslanec J.,p. Solařová M.,p. Honsová K.,p. Koci-
ánová E. a p. Šidáková M.

Osobně jsme popřáli p. Vobořilové Z.,p. Kořínková E.,p. Vobořilovi 
B.,p. Lancové V., p. Nigrinové L. a p. Pecovi O. Všem přejeme hod-
ně zdravíčka o pohody do dalších let.

Příznivci dechovky a dobré muziky jeli dne 24.10.2009 na druhý 
koncert Březovanky Jiřího Vojtěcha do hotelu Na zámku v Chotěbo-
ři.  S obsazením autobusu nám pomohl OÚ Adamov a OÚ Potěhy. 
Hosty na koncertu byla opět Blanka Tůmová a Milan Černohouz. 
Zábava se moc líbila a všichni si dosytosti zatancovali i zazpívali. V 
letošním roce bychom rádi připravili alespoň jednu  společnou akci.

Jsme teprve na začátku nového roku 2010 a proto bych Vám 
chtěla jménem všech členů SPOZu popřát hodně zdraví, spokoje-
nosti a osobních úspěchů.

Těším se na další setkání i nad stránkami tohoto zpravodaje. 
(Marie Svitáková, Kozohlody)

SBOR PRO OBČANSKÉ 
ZÁLEŽITOSTI

Na koncertě Březovanky bylo plno

Pokračování ze str. 2

POZOR KONČÍ PLATNOST BANKOVEK!
Od 1.2.2010 končí platnost bankovek vzoru 1993 v nomi-
nálních hodnotách 50, 100, 200 a 500 Kč. Hlavními rozdí-
ly oproti pozdějším vzorům bankovek jsou letopočet 1993 na 
lícní staně a chybějící motiv v pravém dolním rohu na rubové 
straně bankovek. Výměnu bankovek budou do 31.ledna 2010 
provádět všechny banky s pokladní službou, od 1.2.2010 
pouze pobočky České národní banky (ČNB). Doba výměny u 
poboček ČNB není omezena.



ZPRAVODAJ OBCE VLKANEČ číslo 1 strana 4

��������������������������NAŠI NAŠI OSLAVENCI  OSLAVENCI  ����������������������

Kořínková Emílie
75. narozeniny

Lancová Věnceslava
80. narozeniny

Peca Oldřich
90. narozeniny

Nigrinová Ludmila
80. narozeniny

Vobořil Bohumil
80. narozeniny

Vobořilová Zdena
75. narozeniny

Dne 31. 10. se konal již 4. Hal-
loween – průvod „strašidelných 
světýlek“. Žáci z 3. – 5. ročníku 
vydlabali obrovské dýně a vyře-
zali z nich strašidelné obličeje. 
Strašidla, která jsme vyráběli při 
výtvarné výchově jsme rozvěsili v 
oknech školy. Na školní zahradu 
jsme postavili strašidelné dýně, 
které se večer rozsvítily. Sešlo 
se velké množství “strašidel i 
světýlek“ a všem se strašidelný 
průvod vesnicí opravdu líbil. Celý 
týden nám svítila halloweenská 
světýlka před školou.

S příchodem podzimu jsme uspo-
řádali pro děti z MŠ i ZŠ dne 
13.11. Drakiádu – počasí nám 
přálo a většina draků se vznesla 
k obloze.Děti si pouštění draků 
opravdu užily a rodiče těm men-
ším vydatně pomáhali.
Plavecký výcvik – 24. 11. – 22. 
12. se děti z MŠ i ZŠ zúčastnily 
plaveckého výcviku v Kutné Hoře. 
Mikulášská nadílka – 4. 12. při-
šel i do ZŠ i MŠ Mikuláš s čerty 
a anděl. Někteří zpívali, jiní říkali 
básničku. Všichni pak dostali 
sladkou odměnu. Nikdo se nebál 

a nikoho čert s sebou neodnesl 
do „pekla“.
Ve čtvrtek 10. 12. vystoupila 
děvčata z kroužku „cvičení s hud-
bou“ v Dusíkově divadle v Čáslavi 
se svým programem a sklidila ve-
liký potlesk. Vystoupení pořádal 
DDM v Čáslavi.
Vánoční besídka: Zastavit se v 
předvánočním shonu a užít si 
společné chvíle se svými dětmi, 
to je každoročně naše přání v 
tomto období. V neděli 20. 12. 
jsme se sešli v sále místního po-
hostinství, abychom si vánoční at-

mosféru se svými blízkými 
opravdu užili. S vánočně la-
děným programem potěši-
ly všechny přítomné děti ze 
ZŠ i MŠ. Svoje vystoupení 
měla i děvčata z kroužku 
cvičení s hudbou. Na zá-
věr se představily děti z 
dramatického kroužku s 
pohádkou „Červená Kar-
kulka “. Za krásně prožité 
odpoledne patří dík nejen 
dětem,ale všem, kteří se 
na přípravě podíleli.
V celém období adventu 
se v MŠ i ZŠ všichni při-
pravujeme na Vánoce se 
všemi zvyky i tradicemi. 

Většina činností je zaměřena 
právě na Vánoce a na jejich at-
mosféru. Děti se připravují ne-
jen na všechna vystoupení, ale 
vyrábějí dárky pro své nejbližší 
a kamarády. Kromě veřejného 
vystoupení se koná besídka ve 
škole, kde si žáci právě všechny 
vánoční zvyky připomenou, zazpí-
vají si koledy a kamarádi si udě-
lají radost dárky,které dají pod 
stromeček a společně si je roz-
balíme. Také děti z MŠ mají své 
malé představení u stromečku. 
Odměnou je nám všem šťastný 
úsměv dětí a jejich radost u roz-
svíceného vánočního stromečku.
Do nového roku 2010 chci popřát 
nám všem hodně štěstí, zdraví a 
vzájemného porozumění. Raduj-
me se z maličkostí i z každého 
dne, který můžeme prožít v klidu 
a v pohodě se svou rodinou. Ať 
nás celým rokem provází úspě-
ch,radost a smích našich dětí. 
Snažme se s nimi trávit, co nej-
více svého času. Přeji Vám také 
mnoho krásných setkání s přáte-
li. Mít přátele je dar, kterého by-
chom si měli vážit, abychom na 
své starosti nezůstali sami.

(Mgr. Marcela Formánková, 
Vlkaneč)

ZŠ a MŠ VLKANEČ

Nejrychlejší plavci, respektive plavkyně z 2. až 5. ročníku

Se starým rokem 2009 se 
naše SDH rozloučilo v sobotu 
19.12.2009 výroční valnou hro-
madou. Schůzi zahájil v 18:00 
hodin starosta pan Oldřich Novák 
ml. minutou ticha za zemřelé čle-
ny. Velmi nás těší, že naši orga-
nizaci posílí noví členové: Kamil 
Novák, Jindřich Drahokoupil, Ka-
rel Pokorný, Jindřich Časar, Josef 
Mrkvička, Daniel Kratochvíl a On-
dřej Burian, kteří se již letos zú-
častnili okrskové soutěže (nejlep-
ší umístění z vlkanečských druž-

ČINNOST MÍSTNÍCH SPOLKŮ
SDH  VLKANEČ stev). Poté nás paní Klausová se-

známila s finanční situací.
V plánu akcí na příští rok budou 
prioritou dožínky, kterých bychom 
se chtěli zúčastnit jako hlavní po-
řadatelé. Mimo dožínek nás v 
tomto roce čeká ještě maškarní 
ples pořádaný 6.3.2010, okrsko-
vá soutěž (termín bude upřesněn) 
a valná hromada v prosinci 2010.
Všem občanům naší obce přeje 
SDH Vlkaneč hodně zdraví, štěs-
tí a osobní spokojenosti v novém 
roce 2010. 

(Michaela Časarová, Vlkaneč)

Akce, které proběhly:
Zabíjačka 
Poslední říjnový víkend jsme 
uspořádali nejen pro své členy, 
ale i ostatní občany obce staro-
české zabíjačkové hody. Pro tuto 
akci byla zabita dvě prasata, z 
nichž se postupně vyráběly růz-
né zabíjačkové pochoutky (ovar, 
jitrnice, jelítka, černá polévka, 
tlačenka, bifteky). Zbytek masa 
prošel udírnou. I když se zabíjač-
ka pořádala poprvé, dá se říci, 

SDH  KOZOHLODY
že se vydařila a dohodli jsme se, 
že v této tradici budeme pokra-
čovat. Během této akce proběh-
la i brigáda. Bylo provedeno za-
zdění a nahození výklenku hos-
pody a dokončena drenážní izo-
lace zdi hospody.
Dne 17.11.2009 byly provede-
ny přípravné práce pro postave-
ní vánočního stromu, úklid dvo-
ra u hospody a stodoly.
Rozsvícení vánočního stromeč-
ku – 29. 11. 2009
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Výroční valná hromada
Dne 4.12.2009 se konala vý-
roční valná hromada hasičské-
ho sboru. Schůze se konala na 
sále místní hospody a zúčast-
nilo se jí 40 členů sboru a 12 
hostů.
Silvestrovské posezení
Dne 31.12.2009 jsme uspořá-
dali silvestrovské posezení při 
reprodukované hudbě. Všichni 
se dobře bavili a nový rok 2010 
přivítali slavnostním přípitkem 
a krásným ohňostrojem.
Akce, které připravujeme:
Hasičský ples

Dne 6.2.2010 pořádáme ha-
sičský ples. K tanci a poslechu 
bude hrát hudební skupina TIP. 
Součástí plesu bude i bohatá 
tombola. Všichni jste srdečně 
zváni.
Oslava MDŽ
První březnovou sobotu, přes-
něji 6.3.2010, pořádá náš 
sbor pro všechny místní ženy 
oslavu Mezinárodního dne žen.

(Mgr. Hana Mazalová Klečá-
ková, Kozohlody)

Zabijačka byla výbornou příležitostí, 
jak se sejít a popovídat si

TJ-SOKOL VLKANEČ
Brigády
V loňském roce se pracovalo na úklidu lesa, natírání střechy, 
připravování dřeva na saunu, instalování velké sítě za bránu aj. 
V současné době probíhá výměna rozvodu vodovodních trubek. 
Téma brigád je stále aktuální. Stále se na všechny obracíme s 
prosbou o pomoc, ale většinou marně.
Na brigádě se sejdou ti samí lidé. Viz. výkonný výbor TJ. Při stu-
dování kroniky TJ Sokol Vlkaneč zjišťujeme, jak zde lidé byli ak-
tivní při stavbě kabin a zvelebování areálu. Kde je ta semknutost 
a solidarita vlkanečských starousedlíků? Proto apelujeme i na 
mládež a dorost, aby se více zajímali o dění. Přivítáme i nové 
nápady a připomínky. Samozřejmě budeme rádi, když se někdo 
bude chtít stát novým členem.

Vánoční zábava
Konala se již tradičně 25.prosince, hojná účast přispěla k dob-
ré náladě.

Turnaj ve stolním tenise
2.1.2010 se uskutečnil turnaj ve stolním tenise. Zúčastnilo se 
8 soutěžících v první kategorii, 7 ve druhé a  25 soutěžících ve 
třetí kategorii.

Výsledky:

1.kategorie:
1.místo - Monika Nováková

2.místo - Kateřina Altmannová
3.místo - Josef Mrkvička ml.

2.kategorie:
1.místo - Radek Lowy ml.
2.místo - Jan Burian ml.
3.místo - Eva Nováková

3.kategorie:
1.místo - Luděk Vlach

2.místo - Václav Zikmunda ml.
3.místo - Lukáš Zavadil

Letošního turnaje se nově zúčastnili vyznavači tohoto sportu ze 

SDH  PŘIBYSLAVICE
V posledním čtvrtletí roku 2009 se u nás v Přibyslavicích kona-
la pouze výroční valná hromada. Její termín byl stanoven na so-
botu 28.11.2009. Hlavní zprávu přednesl starosta hasičů Václav 
Venclák. Byl také schválen plán práce na rok 2010. Po oficielní 
části samozřejmě ještě nikdo nespěchal domů, posedělo se, po-
povídalo a zároveň se hasiči domluvili na příští den, kdy proběh-
lo stavění a rozsvěcení vánočního stromku na návsi.

(Marcela Němcová, Přibyslavice)

Šebestěnic a sami vidíte, že jsou tvrdou konkurencí. Aby si naši 
borci mohli zahrát odvetu, zvou nás šebestěničtí na turnaj do své 
obce, který se bude konat v letních měsících, upřesnění termí-
nu bude včas zveřejněno na plakátech. Také nás jako organizá-
tory potěšila početná účast ve všech kategoriích. Tímto se snaží-
me alespoň o malá sportovní vyžití, která jsou v našich podmín-
kách možná.

Fotbalové aktuality:

Umístění mužstev v podzimní sezoně:
Muži 9. místo v tabulce
Dorost  9. místo v tabulce

Tréninky v zimním období - zimní příprava na sezónu jaro 2010:
Každý pátek od 8.1.2010 od 18:00 hodin - malá kopaná v hale 
v Žehušicích

Každou středu od 13.1.2010 od 18:00 hodin - florbal a kruho-
vý posilovací trénink muži / dorost v sále pohostinství Vlkaneč
Každou neděli od 17.1.2010 od 14:00 hodin - běžecký a hrací 
trénink s místem výběhu kabiny TJ Sokol Vlkaneč.

Plánované akce první čtvrtletí roku:
22.1.2010 - Valná hromada
30.1.2010 - Sportovní ples hraje S.A.M Leština
28.2.2010 - Dětský karneval

Do nového roku 2010 přeji všem pevné zdraví, hodně štěstí 
a pohody. Také chci poděkovat všem aktivním členům, ale i 
ostatním, kteří nějakým způsobem nám sportovcům pomáhají. 
Dík patří také panu Josefu Tichému a Janu Linhartovi za spolu-
účast na výrobě branek pro nejmladší fotbalisty.

(Martina Nováková, Vlkaneč)

Ocenění účastníci první a druhá kategorie
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Je tu poslední příspěvek za mi-
nulý rok, ve kterém bychom Vás 
chtěli informovat o dění v našem 
spolku.
Krmení zvěře
Na zimní období bylo pro zvěř 
zajištěno dostatečné množství kr-
mení, které v současné době kaž-
dý člen zaváží dle potřeby do při-
dělených mysliveckých zařízení. V 
říjnu se započalo se zakládáním 
sena, soli a jadrného krmiva. Dle 
mysliveckých zvyků a tradic jsme 
i letos na Štědrý den zvěři přilep-
šili jablky a tvrdým chlebem. Le-
tošní velký příděl sněhu vyžaduje 
zvýšené úsilí při péči o zvěř.
Hony
Na rok 2009 byly naplánovány a 
také uskutečněny čtyři hony na 

DOTAZY NA STAROSTU
Jak už jsme slíbili, zde je prostor pro vaše dotazy a jiné příspěvky, které 
nám můžete zasílat na e-mail: ou@vlkanec.cz
Pokud nemáte přístup k internetu, můžete v úřední dny podat příspěvek 
na obecním úřadu nebo u kteréhokoli zastupitele. Jen vás prosíme, do-
tazy formulujte písemně, aby byl zachován přesný záznam Vaší otázky.
Pro tentokrát jsme připravili několik nejčastějších dotazů našich občanů, 
které zazněly na zastupitelstvech nebo byly položeny přímo některým ze 
zastupitelů.
O jaké dotace obec bude žádat v letošním roce?
Obec zatím podala žádost o dotaci 2 400 000,-Kč ze Středočeského kraje 
odbor životního prostředí na dokončení kanalizace. Vzhledem k tomu, že v 
minulém roce bylo financováno několik investičních akcí (výstavba dětské-
ho hřiště ve Vlkanči, výstavba infrastruktury za MŠ ve Vlkanči, dokončení 
hlavního řadu kanalizace vč. přípojek v Kozohlodech a ve Vlkanči), nepřed-
pokládá se, že bude obec v letošním roce do nějaké větší akce investovat.
Prý obec připravuje střešní latě na opravu vlkanečského kostela?
Ano, to je pravda. Na zastupitelstvu obce konaného dne 11.11.2009 byl 
tento záměr odsouhlasen. V obecních lesích se totiž objevil kůrovec a 
napadené dřevo nemá takovou prodejní hodnotu, jako zdravé, ale přitom 
je kvalitní. Proto padl návrh dát toto dřevo pořezat na latě, uskladnit jej a 
do budoucna využít na opravu střechy kostela ve Vlkanči. Kdy bude opra-
va provedena, se zatím ještě neví, ale latí už máme připraveno 1200m, 
celkem jich bude potřeba cca 2000m.
V naší obci prý má zájem jedna developerská společnost zbudo-
vat stavební parcely, je to pravda?
Zmínka o tomto záměru zazněla poprvé na 11.schůzi zastupitelstva obce 
dne 14.10.2009. Jednalo by se o využití pozemků za MŠ ve Vlkanči, 
jednoho soukromého vlastníka, na cca 20 stavebních parcel vč. inženýr-
ských sítí a příjezdové komunikace. Nutno však dodat, že v době, kdy 
obec Vlkaneč připravovala 1.změnu územního plánu (ÚP), oslovila toho-
to vlastníka, aby obci prodal část svých pozemků, právě pro vybudování 
stavebních parcel. Prodej se neuskutečnil, proto obec později koupila po-
zemky za drahou směrem ke Kamenné Lhotě a v této lokalitě plánuje do 
budoucna vybudovat stavební parcely vč. inženýrských sítí. V  roce 2008 
poprvé tento vlastník pozemků za MŠ žádal obec o provedení 2.změny 
ÚP, aby mohl pro svoji rodinu vybudovat na svých pozemcích stavební par-
cely. Žádost byla zamítnuta. V roce 2009 přichází s developerským zámě-
rem a opět žádá o 2. změnu ÚP. Nepředkládá však žádný projekt, takže 
nejsou k dispozici podklady pro důkladné posouzení. Na toto téma bude 
v dalších zastupitelstvech ještě vedena diskuse, v současné době však 
není záměr detailněji rozpracován. V každém případě i občané budou mít 
možnost se k tomuto tématu vyjádřit. Pokud bude třeba, obec uspořádá 
zvláštní veřejné schůze, kde bude prostor vše objasnit a diskutovat.
Kdy budou k prodeji letecké snímky obcí?
Ti občané, kteří si letecké snímky objednali, si je mohou zakoupit na 
Obecním úřadu ve Vlkanči po 1.2.2010.  Kdo by měl zájem si ještě sním-
ky objednat, může tak učinit kdykoli v úřední hodiny na obecním úřadě. 

(starosta Stanislav Pavlas, Vlkaneč)

MS DIANA VLKANEČ
drobnou zvěř. Dne 12.12.2009 
proběhla poslední leč. Při jednom 
honu jsme také  byli kontrolová-
ní Policí ČR, která neshledala 
žádné nedostatky. Za uplynulý 
rok bylo celkem sloveno 23 ks 
srnčí zvěře, 23 divokých prasat, 
17 zajíců, 32 bažantů a 18 li-
šek. Do honitby bylo za účelem 
„osvěžení krve“ vypuštěno 21 
zajíců. Byly zhotoveny dvě nové 
kryté kazatelny.
Pořádané kulturní akce
V listopadu se uskutečnila Hu-
bertská zábava a na začátku roku 
tradiční myslivecký ples. Tomboly 
byly bohaté. Děkujeme všem za 
účast a těšíme se další setkání 
na mysliveckém plese, který se 
bude konat dne 7.1.2011.

Noví členové
Naše řady se v budoucnu rozšíří 
o další dva členy. Jedná se o Bu-
riana Josefa a Drahokoupila Jin-
dřicha, kteří se přihlásili do kurzu 
o lovecký lístek. Během roku byla 

také pronajímána na různé akce 
naše klubovna. Na oslavu Silves-
tra a příchod Nového roku si ji za-
půjčila mládež z Vlkanče.

(Jiří Volenec ml., Vlkaneč)

Ušáci nakonec skončili v tombole

PŘÍSPĚVKY NAŠICH OBČANŮ
BEZHLUČNÉ NEDĚLE

9.12.2009 jsem na schůzi zastupitelstva přednesl návrh o zavedení tzv. bez-
hlučných nedělí. V následné diskusi bylo slyšet souhlasné i nesouhlasné ná-
zory. Udělalo mi to radost, neboť nápad zaujal a nebyl jednoznačně zamítnut. 
Jak si fungování takové vyhlášky představuji? Chci zdůraznit, že by se vyhláš-
ka týkala pouze nedělí a státem uznávaných svátků, a to celoročně. Vycházím 
z minulosti, kdy při sedmidenním týdnu byl jeden den zasvěcen klidu, rozjímá-
ní, návštěvě kostela, vyvážení ducha, těla ï mysli atd. Nadměrný hluk těmto 
aktivitám nepřeje. Vyhláška by se týkala činností jako sečení trávy sekačkou, 
práce s řetězovou pilou, flexou, řezání dřeva cirkulárkou atd. Samozřejmě v 
případech ohrožení života, zdraví nebo majetku by vyhláška neplatila.
Rozumím tomu, že někdo to může chápat jako omezení vlastních aktivit, ome-
zení v tom, že si může kdykoli dělat, co chce. Já odpovídám, že je velice málo 
činností, které se musí udělat právě teď a nesnesou odkladu. Trávník nepře-
roste, navíc stále máme kosy a srpy, dřevo na zimu není nutné řezat právě v 
neděli. Někteří z nás jsou vystaveni zvýšené hladině hluku v zaměstnání, ve 
městech přes pracovní týden, ví se o jeho negativních účincích na zdraví, tak 
proč si jeden den nedopřát klidu. Samostatnou oblastí je dodržování takové 
vyhlášky. V ideálním případě ji lidé vezmou za svou a budou ji dodržovat. V 
reálu však respektována nebude. Pro správné fungování je potřeba vlastní 
aktivity občanů a to bude problém. Není snadné upozornit souseda na za-
kázanou činnost a zároveň si zachovat dobré vztahy. Pořád tu ale jsou další 
sousedé, zastupitelé a bohužel někdy nutné sankce. Ono až padne něko-
lik napomenutí nebo pokut, hříšníci se zklidní. Může to znít jako navádění k 
„udávání“, tak to může chápat pouze člověk, který neví, že i svoboda má své 
meze. To jak bude fungovat obec, si tvoří občané sami a je velice pohodlné, 
alibistické a nezodpovědné nechávat vše na zastupitelích a pak hořekovat, že 
si „oni“ stejně udělali, co chtěli. Tím je vlastně zaděláno na diskusi, která by 
měla předcházet, zda vyhláška bude, či nebude. Ale nemělo by to u diskuse 
skončit. Je třeba na schůzích zastupitelstva, e-mailem, poštou, telefonem 
nebo osobně oslovovat zastupitele a ti na základě podnětů budou konat. 
Osobně si zavedení takové vyhlášky přeji. A pokud občané vyvinou aktivitu 
při výsledku jakémkoli, bude to důkaz, že občané chápou svou roli a dokáží 
si své názory prosadit. A to bude dobře.             (p.Houfek Přibyslavice)

Když se dílo podaří 

Dne 18.11.2009 byl slavnostně 
předán věcný dar obci Vlkaneč, Při-
byslavice, zastoupeným starostou 
obce panem Pavlasem - restauro-
vaný, pozlacený pomník ukřižová-
ní Krista. Dar byl předám panem 
Martinem Mrázkem, mecenášem 
umění a památek, všem obyvate-
lům obce Přibyslavice pro potěchu 
ducha.

(Martin Mrázek, Přibyslavice)

KŘÍŽEK V PŘIBYSLAVICÍCHKŘÍŽEK V PŘIBYSLAVICÍCH
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OZNÁMENÍ VHS VRCHLICE - MALEČ, A.S.
Vážení odběratelé, zákazníci,
Vodohospodářská společnost Vrchlice – Maleč. a.s. Vám ozna-
muje, že od 1.1.2010 dochází k úpravě ceny vodného. Mění se 
výše pevných složek vodného v jednotlivých kategoriích a výše 
pohyblivé složky. Cena vodného je účtována ve dvousložkové 
formě. Dvousložková forma obsahuje složku, která je souči-
nem ceny podle cenových předpisů a množství odebrané vody 
a pevnou složkou stanovenou v závislosti na ročním množství 
odebrané vody. Cena vodného je věcně usměrňována a řídí se 
cenovými předpisy.

- pohyblivá složka     34,43 Kč/m3 s DPH

- pevná složka      do 30 m3        379,50 Kč s DPH
            31- 500 m3        423,66 Kč s DPH
     501-   3.000 m3     1.114,78 Kč s DPH
   3.001-10.000 m3     5.211,13 Kč s DPH
 10.001-30.000 m3   27.293,17 Kč s DPH
 30.001-80.000 m3 125.076,77 Kč s DPH
 80.001 a více  235.410,32 Kč s DPH

Mnozí rodiče si uvědomili, že 
nechtějí řešit potíže svých dětí 
v učení jen formou úlev. Indivi-
duální péčí a odborným postu-
pem může školák nedostatky 
zvládnout.
„Jsou inteligentní, ale mají 
špatné známky, protože nechá-
pu princip učení,“ říká Martina 
Radovnická - ředitelka studijní-
ho centra BASIC Čáslav, která 
věnuje svůj čas především dě-
tem, které mají problémy v uče-
ní. V české republice existuje 
již 13 poboček a jednu z nich 
najdeme v nedaleké Čáslavi. 
Centrum zahájilo svou činnost 
v srpnu 2009 a pomohlo již 28 
studentům.
Studijní centrum BASIC pomá-
há zlepšit školní výsledky. Za-
měřuje se především na český 
jazyk, zejména na správné a 
bezproblémové čtení a psaní. 
Naučí jak studované látce po-
rozumět a získané vědomosti 
prakticky používat.
Na špatný prospěch se rodiče 
sice zlobí, ale chtějí většinou 
svému dítěti pomoci,         a 
tak vyzkoušejí všechno mož-
né. Učí se s ním, docházejí na 
konzultace s učiteli, přitom své 
ratolesti vynadají do hlupáků a 
doma si navzájem předhazují, 

po kom ten lajdák je. A když je 
studijní úspěch stále v nedo-
hlednu, hledají pomoc v peda-
gogicko-psychologické poradně 
nebo shánějí doučování. 
V České republice existují stu-
dijní centra BASIC již od roku 
2002. Kolegyně Andrea Ma-
cháčková se setkala s podob-
nými centry v Dánsku. Zaujalo 
ji, že dosahují výborných výsled-
ků u dětí, které mají problémy 
se čtením či psaním, mají k 
učení nechuť, nesoustředí se. 
A tak si řekla, že by to byl dobrý 
nápad i pro naši zemi.
Rodiče vyhledávají naši pomoc, 
pokud jejich dítě špatně čte, 
nečitelně píše, zaměňuje a vy-
nechává písmena nebo celé sla-
biky. Nejde jenom  o dyslektiky, 
ale o všechny, kdo mají problé-
my s češtinou. Třeba dospělí 
mohou mít kvůli mezerám v češ-
tině potíže naučit se cizí jazyk.
Metoda, kterou v centru pou-
žíváme, je v podstatě návod 
k učení. Je tak jednoduchý, že 
ho pochopí i malé děti, a tak 
všestranný, že pomáhá i do-
spělým. 
Studenti se nejdříve seznámí 
se základy českého jazyka a 
porozumí jim. Proto se také 
jmenujeme BASIC (z angličtiny 

„základ“) - vracíme se k zákla-
dům. Mnohé děti jsou velice 
inteligentní, ale i přesto mají 
špatné známky, protože nepo-
chopily princip učení. Když na 
to pak přijdou, jsou jako vymě-
něné. Spolužáci a učitelé se 
na ně pak ve škole přestávají 
dívat  jako na méněcenné a z 
toho máme všichni obrovskou 
radost.
Samozřejmostí je, že naši uči-
telé jsou zodpovědní a umí 
komunikovat s dětmi. Panuje 
tu princip „rovného s rovným“, 
takže se nad děti nevyvyšují. 
My jsme tu pro dítě, nikoliv aby-
chom prezentovali vlastní důle-
žitost. Dítě sem nesmí chodit s 
nechutí - to by byla naše chyba.
O prázdninách probíhá v BASI-
Cu také intenzivní doučování. 
Děti docházejí týden nebo dva 
na dvě až čtyři vyučovací hodi-
ny denně. Během prázdnin ne-
jsou zatěžovány novou látkou 
ze školy, a tak se mohou plně 
zaměřit na doučování. Není to 
pro ně žádný strašák - doučo-
vání neprobíhá nikdy bez sou-
hlasu dítěte.
Jestliže chtějí rodiče služeb 
centra využít, tak  zavolají a 
domluví si osobní schůzku. Ve 
školním roce dochází děti na 

lekce většinou dvakrát týdně. 
Učitel se celé dvě vyučovací 
hodiny věnuje pouze jednomu 
dítěti, případně dvojici, ale 
stále jde o individuální přístup. 
Proto dokážeme přesně dia-
gnostikovat problém a řešit ho.  
V letech 2005 - 2008 jsem pů-
sobila v BASICu Hradec Králo-
vé. Našla práci, která má skvě-
lé výsledky a dokáže změnit 
životy nešťastných dětí i jejich 
rodičů. Není nic krásnějšího 
než vidět jiskru nadšení v očích 
studentů a jejich chuť do dal-
šího vzdělávání. To je ten nej-
krásnější dar do života každé-
ho člověka. Věřím, že i zde na 
Kutnohorsku bude BASIC stále 
více přispívat k celkové kvalitě 
vzdělávání a vytváření podmí-
nek pro zdravý rozvoj budoucí 
generace. A to zvláště díky 
vzájemné spolupráci. Pokud 
spojí síly rodiče, pedagogové 
základních škol, pedagogicko-
psychologické poradny, my a 
další zainteresovaní, pak udě-
láme ohromný kus práce.

Mgr. Martina Radovnická 
(ředitelka studijního centra 

BASIC Čáslav)
caslav@basic.cz
www.basic.cz
775 035 286

NEÚSPĚCH VE ŠKOLE ŘEŠTE JINAK NEŽ TRESTEM

INZERCE

VÝZVA PRO MILOVNÍKY
RYBAŘENÍ

Vážení přátelé a příznivci Petrova cechu, chcete se stát 
členy rybářského klubu Vlkaneč? Tak neváhejte a dostavte 

se na první setkání. Dozvíte se další podrobnosti.

Dne 13.února 2010
v myslivecké klubovně Vlkaneč od 10 hod.

Program :
� seznámení s pravidly rybářského klubu
� přihlášky členů
� v případě zájmu min. 10 členů budou následovat další body 
programu
� volba členů výboru : předseda a místopředseda, hospodář, 
finanční a revizní komise
� diskuze
� závěr

S rybářským pozdravem „ Petrův zdar“
Václav Vágner, tel. 602 323 769
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FARNOST

Milý čtenáři,
svatý Pavel mluví o Ježíši Kristu. O dítěti z královského rodu, který se 
narodil v Betlémě, kterému ukládali o život, kterého museli rodiče od-
nést do Egypta, aby ho Herodes nezabil, o muži, který proměnil vodu 
ve víno, který uzdravoval, tišil bouře, rozmnožoval chleby, o Spasite-
li, který ustanovil  památku na svou smrt a své zmrtvýchvstání, který 
se modlil k Otci, aby od něho odňal kalich, který má pít a zároveň pro-
sí, aby se stala jeho vůle a ne vůle Ježíšova, který se nechává zradit 
Jidášem, bít služebníky velerady, soudit Pilátem, zesměšňovat He-
rodem, přijímá trnovou  korunu, kříž, nechává si pomáhat člověkem, 
nechává se přibit na kříž a na něm dává svůj život jako výkupné za 
všechny, nechává se pohřbít a svou mocí vstává z mrtvých. Tím vším 
je malé narozené dítě.
Čeho se vzdalo? Jak byl bohatý a čeho se na chvíli zřekl? To malé na-
rozené dítě, dospělý muž  a Spasitel je pravý Bůh. Vzdal se veškeré 
slávy, kterou dostává od Otce, od svého vyvoleného izraelského lidu 
a ode všech, kteří plní vůli jeho Otce. Vzdává se všech pokleknutí a 
jiných forem úcty, které jsou mu adresovány. Vzdává se štěstí, které 
prožívá ve společenství Nejsvětější Trojice a zajištěnosti, kterou mu 
poskytuje Otec. V nebi nemá starosti, kde bude bydlet, co bude jíst, 
do čeho se bude oblékat. Má všechno v hojnosti. Na zemi nemá, kde 
by hlavu sklonil, musí utíkat z místa na místo, ti kteří ho uctívají, když 
byl v nebi, se mu na zemi posmívají, zesměšňují ho a připravují o ži-
vot. Žije chudým životem. Není jako jeho praotec král David, hmotně 
zajištěn. V potu tváře dobývá svůj denní chléb. Co za to všechno zís-
kává? Andělský zpěv při narození, klanění pastýřů a učenců od výcho-
du, lásku Panny Marie a sv. Josefa, oblibu u Boha a lidí, vděčnost 
těch, kteří od něho něco získali. Svou chudobou, svými postoji získá-
vá konkrétního jednotlivého člověka, který z něho během jeho pozem-
ského putování neudělá boháče. Ježíš ty, kteří ho přijímají vírou, činí 
syny a dcery svého nebeského Otce. Všechny tyto lidi činí zajištěný-
mi. Nikdo z těch, které si Kristus získal v žádné situaci -  v nadbytku i 
nedostatku- nenechává bez pomoci a všechny po této pouti slzavým 
údolím uvádí do nebe, kde je všeho nadbytek a kde si lidé nekom-
plikují život zlými skutky nebo mylným jednáním, jako tady na zemi.
Ježíš se nám stal podobným, aby nám svým životem ukázal, že je 

praktičtější žít skromně než nad poměry. Skromný život je cestou ra-
dostnou, cestou, kterou lze projít s hlavou vztyčenou po celý život. Je 
to cesta, která řeší problémy, sbližuje lidi mezi sebou, ukazuje veli-
kost obdarování. Naproti tomu touha po životě v nadbytku, chamti-
vost, tvrdé lokty staví zdi  a někdy mohutné hradby mezi lidmi a vzda-
lují nás od Boha, protože na něj nemám čas. Dělám vše proto, abych 
sám měl víc i přesto, že jsem hmotně zajištěný a pracuji pouze pro 
sebe. Zaměstnanci, zaměstnavatelé a manžel, manželka a děti je 
vše v kontextu touhy po majetku jen předmětem mého sobectví. 
Jak je užitečné si uvědomit, že mnohem víc než honba za majetkem 
je ten nejmenší človíček na světe. Jak je nutné si uvědomit, že pro 
každého člověka je mnohem důležitější Boží sláva než prestiž a oce-
nění světské. Proč je to důležité? Jsou to lidé a jiné vyšší síly, které 
mě mohou vzít všechno to, co jsem svou prací nashromáždil. Že nám 
mohou vzít něco druzí lidé víme. Také to víme o přírodě. Velká voda, 
silné větry atd. Také v dnešní době berou jak bohatým tak chudým. 
Možná že ale nepřipouštíme, že by nám něco vzal Bůh. První odsta-
vec ukázal, že udělal vše, aby získal člověka. Aby ho učinil šťastným, 
zajištěným, otevřeným ke všemu dobrému, odmítajícím všechno zlé. 
Jestliže se kvůli nám stal člověk a žil náš život, jestliže se sám pod-
řídil tomu, že mu vše ostatní lidi vzali proto, aby nás spasil, proč by 
nám vše nevzal, aby v nás dokončil své dílo tím, že nás uvede do své 
slávy? Jak je důležité si uvědomit a přijmout ctnost chudoby v době 
krize, kdy nám jsou nabízeny především finanční prostředky a jiné vý-
hody směřující především k ušetření peněz, než k prohloubení mezi-
lidských vztahů a hodnot, které jsou - na rozdíl od peněz - hodnotami 
čistě lidskými, které mohou vyřešit nejenom krizi finanční, ale také 
různé krize lidských vztahů. Důležitost ctnosti chudoby je o to aktu-
álnější, že stojíme před volbami. Také ty nás mohou přiblížit k Bohu 
nebo od něho vzdálit. Kéž pro nás v těchto volbách není důležité, kdo 
nám dá více svých peněz, ale kéž jsou pro nás volby příležitostí k vy-
tvoření politického prostředí, které bude více nuceno uznat nad se-
bou Boží autoritu.
V roce 2010 vám všem přeji mnoho úspěchů jak na rovině světské 
tak duchovní. Všem vám s radostí žehná Petr Tobek, kněz Kristův.

 (Petr Tobek, farář.)

STAL SE PRO VÁS CHUDÝM, ABYSTE VY ZBOHATLI Z JEHO CHUDOBY

TŘÍKRÁLOVÁ SBÍRKA JE V 
NAŠICH OBCÍCH UŽ TRADICÍ
9.1.2010 proběhla v  obcích Vlkaneč  a Kozohlody Tříkrálová sbír-
ka, kterou pořádala Charita České republiky. Její organizaci u nás 
už tradičně zajišťovali místní farníci. Byly použity tři pokladničky, 
jedna v Kozohlodech (4.020,-Kč) a dvě ve Vlkanči (8.885,-Kč). 
Celkový výtěžek sbírky tedy činí 12.905,-Kč. Všem, kdo přispěli na 
tuto charitu, patří velký dík.         (Bohumila Semrádová, Kozohlody)

Leden:
30.1.2010

Sportovní ples hraje S.A.M Leština

Únor:
6.2.2009

hasičský ples v Kozohlodech, pořádá SDH Kozohlody, hraje TIP
27.2.2009

hasičský ples v Přibyslavicích, 
pořádá SDH Přibyslavice, hraje TIP

28.2.2010
Dětský karneval ve Vlkanči, pořádá TJ Sokol Vlkaneč

Březen:
 6.3.2010

maškarní ples ve Vlkanči, pořádá SDH Vlkaneč 
 6.3.2010

oslava MDŽ v Kozohlodech, pořádá SDH Kozohlody 

Duben:
 30.4.2009

slet čarodějnic- ZŠ Vlkaneč

Termíny akcí budou upřesněny na informačních plakátech 
umístěných ve vývěskách a na plakátových plochách a v ne-

poslední řadě i na internetových stránkách obce.

PŘEHLED PLÁNOVANÝCH AKCÍ
LEDEN - DUBEN 2010

Pozvánka na valnou hromadu HS, která se koná v neděli 21.2.2010 
od 14:00 hodin v zasedací místnosti Obecního úřadu Vlkaneč. 

Program:
1) Zjištění počtu hlasů – od 13:00 hodin
2) Zahájení valné hromady – ve 14:00 hodin
3) Návrh na zapisovatele a ověřovatele zápisu valné hromady
4) Zpráva o činnosti HS za rok 2009
5) Zpráva nájemců MS Diana Vlkaneč
6) Usnesení, závěr
Zjišťování hlasů dle zákona č.449/2001 Sb.
Hlasovací právo na valné hromadě přísluší pouze členům HS. Na rozhodování se 
členové HS podílejí podle výměry honebních pozemků, které vlastní a které tvoří 
společenstevní honitbu. Za každý i započatý hektar výměry honebního pozemku, 
který v honitbě vlastní, přísluší členovi HS 1 hlas. Vlastníci honebních pozemků, 
kteří nejsou nejsou členy HS, nemají právo hlasovat, ani se nechat zastupovat 
udělením plné moci k hlasování na valné hromadě i přesto, že jsou vlastníky 
honebních pozemků, které jsou součástí společenstevní honitby.
Kdo je tedy členem HS?
Členem je ten, kdo vlastní pozemek v honitbě a podepíše členskou přihlášku do 
HS a souhlasí s pronájmem pozemků pro práva myslivosti.
Starosta HS Václav Zelený, tel.: 327 391 181

INFORMACE HONEBNÍHO SPOLEČENSTVA VLKANEČ


